
Referat - forældrebestyrelsesmøde tirsdag d. 4. juni  

 

Nyt fra huset: 

Personale: Sara er startet og landet godt. Hun er tydelig, dygtig og har en stor naturprofil. 

Storegruppe: Mark og Karoline (hun er sygemeldt og er tilbage i august). Kristina er i hendes 

stilling. Mellemgruppe: Sara og Solrun. Små: Mette og Ida.  

Thomas er i fleksjob 12 timer og lagt sine timer fra morgenstunden af. Thomas bliver ikke 

forlænget. Ida stopper til august. Kristina bliver til april.  

 

Der skal ansættes en ny pædagog i huset fra august/september - trods at budgettet bliver 

overskredet. Udfordrende børn skal inkluderes i børnehaven og børnehavens struktur bliver 

udfordret. Der bliver søgt støttetimer. Lige pt er der én med udfordringer - muligvis to mere til 

sommer.  

Resource-pædagogen, der er sat på drengegruppen, foreslår at åbenplan bliver en light-

udgave indenfor med små stationer indenfor. Udenfor er det “nemmere” at være åbenplan.  

 

Værkstedet skal blive opgraderet til opholdsrum. Der skal være mulighed for et rum mere - 

et rum der kan skabe ro. Fordybelsesrum, aktivitetsrum og stillerum. Der skal bruges 

hænder til at slæbe, rydde op, male osv. Forældrebestyrelsen/forældre inviteres til en 

hverdagsaften. 

 

Dagen efter Kristi Himmelfarts dag - 12 tilmeldte børn. Kun 3 børn der dukkede op. Det 

bliver presset og ansatte kan ikke holde ferie. Derfor kommer der uger, hvor flere ansatte 

skal holde ferie og der bliver færre på arbejde. Fx er der lav bemanding i uge 27.  

 

Madpakker - de bliver varme i løbet af dagen. Hvad kan der gøres? Flere har køleelementer 

i tasken. Skal der sørges for madpakke til alle skovtrolde? Fra starten af deres børnehave 

gang skal der gives en info om madpakke/køleelement. Der bliver fra børnehaven sendt 

anbefalinger ud om hvilke madkasser der giver mening og køleelementer. 

 

Uge 26 foregår i spejderhytten.  

 

Evaluering af læreplaner 

Vi har gennemgået læringsplaner og kommet med input.  

 

Forældreundersøgelsen 

Vi har drøftet forældreundersøgelsen. Medarbejdere har arbejdet med 

forældreundersøgelsen grundigt igennem. Siden undersøgelsen er blevet lavet, er der sket 

et kæmpe skift i børnehaven. Mere ro på ren personalemæssigt og en stor gruppe børn er 

rykket i skole.  

Ordet “hektisk” bliver nævnt flere gange. Forældrebestyrelsen bliver også nemt, som 

“usynlige” i deres arbejde. Vi snakker om, at forældrebestyrelsen skal blive bedre til at 

inviterer til forældrekaffe og være mere til stede ved arrangementer.  


